



## Menu pour enfants Kid's Menu

- SF** Pizza sauce tomate et fromage 8  
*Cheese and tomato sauce pizza*
- SF** Spaghetti aux boulettes de viande 9  
*Spaghetti and meatballs*
- Sandwich au fromage fondu, avec frites ou légumes 5  
*Grilled cheese sandwich served with fries or vegetables*
- Mini-burgers avec frites ou légumes 10  
*Mini-burgers served with fries or vegetables*
- Bouchées de poulet panées avec frites ou légumes 10  
*Fried chicken nuggets served with fries or vegetables*

## Desserts enfants Kid's dessert

- Boule(s) de crème glacée à la vanille avec coulis aux fruits 2  
*Vanilla ice cream with fruit coulis*  
par boule / per scoop
- Salade de fruits 3  
*Fruit salad*



**Superfoodsrx® réunit des aliments sains afin d'en accroître les bienfaits et d'en enrichir la saveur.**  
*Superfoodsrx® combining healthy foods to increase their benefits and to enrich the flavour.*

Des frais de service de 15% ainsi que les taxes applicables seront ajoutés à votre facture. Une redevance correspondant à 3% du prix indiqué ou affiché des biens et services offerts dans cet établissement sera ajoutée sur votre facture. Cette redevance correspond au pourcentage de la contribution fixée par l'Association de Villégiature Tremblant.

*A service fee of 15% as well as the applicable taxes will be added to your bill. A royalty, equivalent to 3% of the listed or advertised price of the goods and services offered in this establishment, will be added to your bill. This royalty corresponds to the percentage of the contribution determined by the Tremblant Resort Association.*



